
 
 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde 18. juni kl. 19.00 til 21.30 

STED: Dagtilbud, Bækvej 

Ordstyrer: Jens 

Afbud: Ane 

Referat  
1.  Sang 
2.  Siden sidst fra bestyrelsen, personalet, eleverne og ledelsen 

- Drøftelse af om passagen med personale kunne laves om 
 

3.  Fejring af LBO 
Tilbagemelding fra personalegrupperne vedr. til punkt 4 LBO arbejdet 

Dagtilbudspersonalet 
Skole/SFO 
 
Skolen/SFOen har svært ved at se formålet med de to slået 
sammen. Gerne fejring i løbet af dagen.   
Åben-skole-ideen har personalet svært ved at se i sammenhæng 
med fejringen.  
Generelt er det uklart, hvad formålet med den åbne skole er.  
Dagtilbud kunne sagtens se det koblet 
 
Drøftelse: Hvorfor skal en forælder, der er færdig med dagtilbud 
komme og se det, der har de været, og det er de videre fra. 
Vigtigheden af at have et velfungerende tilbud. 
Der skal være noget at komme efter. Kunne det afsluttes med 
forældrekaffe? Kunne man vente til næste sommer og koble det 
sammen med sommerfesten i juni næste år i samarbejde med 
foreningerne?  

 

 Arbejdsgruppen har noget at arbejde videre med. 
 

4.  Høring på skolestruktur 
- drøftelse af forslagene og aftaler om hvem der skriver høringssvar. 

Lonni og Ane skriver ud fra notaterne. Karens notater er sendt til Lonni.  
Lonni og Ane sender svaret rundt til bestyrelsen og får kommentarer 
inden det sendes til B&U. 
Det er et svar fra de forældrevalgte. 
Medarbejderne har deres eget. 
 

5.  Tilsyn i dagtilbud – landsdækkende – Information  
 



 
 
 
 
 

I efteråret 24 skal der være et landsdækkende tilsyn, og her er 
Langhøj Dagtilbud valgt til at deltage Det er børnehaven, der er 
udvalgt til at skulle deltage. Tilsynet foregår d. 5. september. 8 
timer i to børnehave grupper. Vi kan ikke regne med at få 
tilbagemelding til os, da det er et landsdækkende tilsyn, og derfor 
kan det være svært at få svar specifikt på vores institution. 

 
6.  Fortsat drøftelse af skærmpolitik og herunder drøftelse oven på 

forældremøde i Dagtilbud. 
 
Der er nedsat en arbejdsgruppe/udvalg 

- Udvalg: Ane, Mie og Anders 
- Mie indkalder gruppen  
 
Arbejdsgruppen kommer med et oplæg til hvilke årgange i 
landsbyordningen, hvor arbejdsgruppen mener det vil være relevant 
at forældre kan få oplysning om mobiler/skærme. 

 
7.  Forældremøde i Dagtilbud og emner til kommende forældremøder i 

skoleregi i aug/sep. 
- Tilhørsforhold af de fire valgte i LLBO-skoledelen. 
- Vil gerne høre om det nye, der kommer til at ske i det kommende 

år. 
- Tid til trivselsrådet, hvad er forældre/børn optaget af.  
- Klasseteam skal spørge trivselsrådet inden dagsorden laves. 
 

 
8.  Kommende mødedatoer i det nye bestyrelsessår 

- Irma og Karen laver forslag til møde række på rullende dage. 
 

9.  Budget – LBO 
År til dato medsendes. 

- godkendt 
10.  Evt. 

 
 

Næste møde: 22. august kl. 19.30 på skolen. 

 

 


